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Szanowny Panie Prezydencie
 
Po szeregu rozmów z mieszkańcami oczekuję stanowiska odnośnie "Nowego Rozkładu Jazdy" lub planowanych zmian/korekt dla dzielnic j.w.
Podczas spotkania z mieszkańcami Golejowa i Grabowni 29 marca w sprawie nowego rozkładu jazdy autobusów oprotestowanego przez
mieszkańców obu dzielnic, Pan Bartosz Mazur nie potrafił odpowiedzieć na fundamentalne dla mieszkańców obu dzielnic pytania:

Dlaczego Miasto chce ingerować w rozkład jazdy autobusów, który, choć nie jest idealny, to jest w końcu dogodny dla większości
mieszkańców Golejowa i Grabowni? 
Ile Miasto dopłaca do likwidowanych dla wspomnianych dzielnic kursów? 
W zależności od posiadanych przez Państwa danych - ile osób jeździ dziennie/tygodniowo/miesięcznie tymi autobusami? 
Ile osób powinno nimi jeździć, żeby kursy były rentowne? 
Które konkretnie linie i w jakich godzinach generują największe koszty? 
Dlaczego przed ogłoszeniem propozycji nowego rozkładu nie przeprowadzono diagnozy potrzeb mieszkańców? 

Z nadzieją na merytoryczne i precyzyjne odpowiedzi z góry serdecznie dziękuję
 
Z wyrazami szacunku,
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
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